
Vi takkede ja til et forløb i familieklassen, fordi vi oplevede, at vores barn var gået lidt i stå i sin 
udvikling. Der var mange konflikter, ting det trykkede og vi manglede en lyst og gejst for 
almindelige ting, som fx. at komme i skole og være deltagende i skolen og i det sociale 
fællesskab. 
Vores søn og vi, oplevede fra første dag, at familieklassen var et trygt, varmt og nærværende 
fællesskab. 
Det var altid et rart miljø at være i, og ros og anerkendelse var det helt store fokus. 
Vi oplevede efter kort tid, at vores søn, i forløbet begyndte at blomstre op, være deltagende og 
have genfundet lyst til flere ting, i takt med den øgede opmærksomhed fra både forældre og 
lærer. 
Efter de 12 uger, har vi en tydeligt forandret dreng. Hans kammerater beskriver at han er 
kommet "ud af sin skal" og det føles som om vi har fået en ældre og mere moden dreng. Der er 
ikke længere konflikter og ulyst men en helt anden gejst, motivation og lyst til at være 
deltagende og aktiv. 
Vi kan som familie 100%, anbefale at man prioriterer, den ekstra tid det kræver at være i 
familieklassen. 
Det er en unik familieinvestering, hvor hele familien vokser sammen med barnets trivsel som 
omdrejningspunkt. 
Den investerede tid er fantastisk givet ud, og det er en fornøjelse at opleve at ens barn udvikler 
sig så markant på så kort tid. 
Ligeledes fordrer familieklassen til et varmt og tæt samarbejde og dialog med de lærer, som er 
omgåes barnet dagligt, og det gør også at man som en samlet enhed kan støtte og bakke op om 
barnets behov og udvikling, både under og nu efter forløbet. 


